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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister-President over het verkeerd 
informeren van de Kamer over de kosten van de Groene Draeck (ingezonden 
2 maart 2016). 

Vraag 1
Waarom hebt u de Kamer de afgelopen jaren structureel onjuist geïnformeerd 
over de kosten van het onderhoud van de Groene Draeck?1 

Vraag 2
Waarom zijn in 2011, 2012, 2013 en 2014 niet de werkelijke kosten van 
onderhoud van de Groene Draeck opgenomen in het Jaarverslag? Waarom is 
in die jaren in de begroting geen reëel bedrag begroot? 

Vraag 3
Bent u bereid de Kamer een overzicht te sturen van de werkelijke kosten van 
het jaarlijks onderhoud van de Groene Draeck vanaf 1957? 

Vraag 4
Waarom laat u de Groene Draeck nog steeds voor € 95.000,– per jaar 
onderhouden bij de Marine scheepswerf en niet voor € 29.000,– per jaar bij 
een werf die gespecialiseerd is in lemsteraken?2 

Vraag 5
Waarom heeft u tijdens het begrotingsdebat niet gemeld dat er al twee 
onderzoeksrapporten voorhanden waren, van Kersten Experts, waaruit bleek 
dat de kosten voor onderhoud van de Groene Draeck veel hoger waren dan 
noodzakelijk? Wat is volgens u de meerwaarde om een second opinion te 
laten uitvoeren, als er al een rapport voorhanden was?3 

1 http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/politiek/onderhoud-schip-beatrix-tonnen-duurder-rutte-zei-
jarenlang-niets

2 http://politiek.tpo.nl/2015/10/06/tegenrapport-onnodig-veel-onderhoud-aan-groene-draeck/
3 http://www.volkskrant.nl/economie/vertrouwelijke-documenten-onderhoud-jacht-beatrix-kostte-

1-5-miljoen~a4254217/
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Vraag 6
Waarom kiest u er telkens voor om, als het gaat om de kosten van het 
Koninklijk Huis, te goochelen met cijfers, de Kamer niet juist te informeren en 
over dit gevoelige onderwerp onnodig gedoe te laten ontstaan?
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